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Motion till Bollebygds kommunfullmäktige gällande mark för industrietablering

Dä man kan se Viareds industriområde växa mer och mer västerut för att snart nudda var

kommungräns och därmed svälja väldigt mycket företagsetablering, föreslår Vänsterpartiet följande;

Att vi som kommun tar ett krafttag för att bilda ny mark för att möjliggöra etablering av nya företag.

Detta kan ske genom att röja och sälja av stora delar av den skog som kommunen äger längs riksväg
40.

Kanske gar ekonomin jämnt upp i början för att senare bli en rejäl vinstaffär som kan användas till att
betala lån eller utveckla kommunen pä annat sätt.
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